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1. Siden sidst - meddelelser fra: 

 Formand 

Britt bød de 3 nye medlemmer, Annemette, Pia og Marianne velkommen. 

 Elevråd 

Nyt elevråd er valgt med 2 medlemmer fra hver klasse i årgangene 6. – 9. 

Omfanget af elevernes deltagelse i skolebestyrelsesmøderne er endnu ikke afklaret. 

 Skoleleder  

Torben orienterede om det netop vedtagne kommunale budget for 2023 – Vores område   

(Undervisning og dagtilbud) beskæres med 1,5 mil. 

2 elever er i ”praktik” i henholdsvis 8. og 9. kl – for at prøve om, vi er det rette skoletilbud 

til dem. 

 SFO og klub 

Der er tilmeldt 51 børn i SFO (54 mulige), Klubben har i øjeblikket tilmeldt 32 børn. 

I SFO er Holger Sckerl ansat i forbindelse med medarbejders langtidssygefravær. 

I klubben er Julie K. Jensen ansat – Julie har også timer i skoledelen. 

 Andre 

 

2. Byggeri. Status.  

Byggeriet overdrages 11. oktober – dog ikke sløjdlokalet pga verserende retssag. 

Der mangler midler til indkøb af inventar – Torben undersøger mulighederne for en 

ekstrabevilling. 

Mandag d. 19/9 starter renoveringen af SFO – først ”boligen” og ”stalden” og dernæst de 2 

faglokaler, når de er rømmet for indhold. 

I renoveringsperioden er vi i den gamle børnehave på Fresiavej – uge 37 pågår med  

nedpakning og flytning. 

 

3. Princip for lejrskole 

Målet er at eleverne skal opleve ens vilkår i forbindelse med skolerejser og lejrskoler, herunder 

hytteture. 

Torben orienterede om udkastet til principper som drøftedes. Torben udarbejder endeligt 

forslag. 

 

Mødenavn 

Skolebestyrelsesmøde 
Mødedato 

07-09-22 
Mødetid 

Kl. 18.00- 21.00 
Mødested 

Tim Skole 
Deltagere 

Annette – Anne Mette – Hilde – Pia – Nanna – Rikke – Marianne – Line –Torben - 
Henrik 
Bemærkninger 

Torben sørger for sandwich 
Mødedatoer dette skoleår 
7/9 – 8/11 – 5/12 – 9/2 – 18/4 – 8/6 



 

  

4. Fælles kommunal dag for bestyrelser den 19/9 kl. 17.30-20.45 

Vi melder pas – de enkelte medlemmer havde ikke plads i kalenderen. 

 

5. Årshjul 

Torben præsenterede forslag til årshjul/årsplan for skolebestyrelsens virke. Britt og Torben 

arbejder videre med det færdige bud. 

 

6. Tilbagemeldinger for forældremøder 

Generelt positive tilbagemeldinger. 

Det store spørgsmål: ”Hvordan få vi alle hjem repræsenteret til møderne?” 

Endvidere drøftedes tidsrummet for afviklingen af fremtidige møder – her opnåedes enighed 

om at afholde møderne kl. 16.30 – 18.00. Det bør afprøves i mindst 2 år. 

 

7. Princip for sociale medier. 

Punktet udsat 

8. Valg af repræsentant til støtteforeningen 

”Valget” er udsat – Britt forespørger Marianne Lodberg og Maria Holmstrøm fra 

støtteforeningen om en præcisering af arbejdet i støtteforeningen. 

 

9. Forældredage på Tim Skole 

Punktet udsat. 

 

10. Eventuelt 

Referenten har intet noteret. 

 

Referent - Henrik 


